
Z Á P I S
z 19. zasedání zastupitelstva města Slavkov u Brna,

které se konalo dne 16.12.2024

od 17:00 hodin v zasedací místnosti MěÚ

Př í tomni: Vendula Andrlová, č lenka ZM
Mgr. Jana Bangová, č lenka ZM
Bc. Michal Boudný, starosta
Jan Ehrenberger, č len ZM
Ing. Hynek Charvat,  č len ZM
Adam Janek, č len ZM
Ing. Marie Jedl ičková, místostarostka
Mgr. Přemysl Jeřábek, č len ZM
Mgr. Petr Jeřábek, č len ZM
Mgr. Vladis lava Kulhánková, č lenka ZM
Mgr. Elv íra Patáková, MBA, č lenka ZM
Bc. Veronika Slámová, č lenka ZM
Mgr. Vladimír Soukop, č len ZM
Mgr. Bc. Radomír Zemánek, č len ZM

Omluveni: Ing. Ivan Charvát, č len ZM

Nepř í tomni: <dle prezenční l ist iny>

Hosté: Mgr. Věra Babicová, ředitelka ZŠ Komenského
Mgr. Bohuslav Fia la, tajemník MěÚ
Mgr. Radmila Fia lová, vel i te lka MP
Mgr. Eva Kel lner F ia lová, ředitelka Zámku Slavkov-Auster l i tz
Ing. Petr Lokaj,  vedoucí odboru správy majetku, invest ic a rozvoje
Mgr. Petra Pospíchalová Nedvědová, právnička, vedoucí odboru kanc.
tajemníka a ž ivnost. úřad
Mgr. Magdaléna Salačová, právnička města
Bc. Klára Vránová, vedoucí f inančního odboru
Petr Zvonek, ředitel  TSMS

Předsedaj íc í: Bc. Michal Boudný, starosta

Ověřovatelé: Vendula Andrlová, č lenka ZM
Mgr. Přemysl Jeřábek, č len ZM



Návrhová komise: Ing. Marie Jedl ičková, místostarostka
Mgr. Petr Jeřábek, č len ZM
Mgr. Vladimír Soukop, č len ZM

Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení a schválení programu 19. zasedání zasedání zastupitelstva města

Zasedání zahájil pan starosta Bc. Michal Boudný v 17:00 hodin, který přivítal všechny přítomné a řídil
celý průběh 19. zasedání zastupitelstva města. Při zahájení upozornil, že z jednání zastupitelstva bude
pro  potřeby  zápisu  pořizován  zvukový  záznam,  a  v  případě  záznamu  pořizovaného  přítomnými
fyzickými  osobami  nesou pořizovatelé  odpovědnost  za  to,  aby  dalším zpracováním,  popř.  šířením
nedošlo k zásahu do osobních nebo osobnostních práv třetích osob. Dále konstatoval, že je přítomno
12 zastupitelů a zastupitelstvo města je tedy usnášeníschopné. Následně omluvil z celého dnešního
zasedání pana Ing. Ivana Charváta a doplnil, že paní Mgr. Jana Bangová a pan Ing. Hynek Charvat se
dostaví později. Starosta navrhl určit návrhovou komisi ve složení: pan Mgr. Petr Jeřábek, pan Mgr.
Vladimír Soukop, paní Ing. Marie Jedličková (schváleno 12 hlasů  pro). Dále navrhl za ověřovatele
zápisu z dnešního zasedání paní Vendulu Andrlovou a pana Mgr. Přemysla Jeřábka (schváleno 12 hlasů
pro). Poté zastupitelé přistoupili k hlasování o předloženém programu.

Schválený program:

1.    Zahájení, schválení programu, volba návrhové komise, volba ověřovatelů zápisu
2.    Plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města
3.    Zápis ze zasedání kontrolního výboru
4.    Zápis ze zasedání finančního výboru
5.    Soubor rozpočtových opatření č. 62 - 67
6.    Návrh rozpočtu města Slavkov u Brna pro rok 2025
7.    Pravidla rozpočtového provizoria města Slavkov u Brna na rok 2025
8.    Návrh střednědobého výhledu rozpočtu města Slavkov u Brna na období 2026-2029
9.    Návrh plánu tvorby a čerpání Fondu rezerv a rozvoje na rok 2025
10.    Návrh plánu tvorby a čerpání Fondu dopravní infrastruktury na rok 2025
11.    Návrh plánu tvorby a čerpání Fondu správy budov na rok 2025
12.    Návrh plánu tvorby a čerpání Fondu vedlejší hospodářské činnosti na rok 2025
13.    Návrh plánu VHČ a čerpání fondu VHČ na rok 2025
14.    Dotační programy a individuální dotace města Slavkov u Brna pro rok 2025
15.    Zrušení pořizovaní Změny č. 7 územního plánu Slavkova u Brna
16.    Dohody o vytvoření společného školského obvodu
17.    Nabytí veřejné infrastruktury - SKR projekt, s.r.o.



18.    Bezúplatné nabytí vlast. práva k pozemku - ul. Topolová - ÚZSVM
19.    Obecně závazná vyhláška města Slavkov u Brna, kterou se mění obecně závazná vyhláška města
Slavkov u Brna č. 6/2023, o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství
20.    Zvýšení odměn členům zastupitelstva města
21.    Interpelace členů ZM
22.    Odpovědi na interpelace
23.    Diskuse
24.    Závěr    

Pozn.  Po schválení  rozpočtu  města na rok 2025 byl  následně  stažen z  projednání  navazující  bod
"Pravidla  rozpočtového provizoria  města  Slavkov  u  Brna  pro  rok  2025"  čímž  došlo  k  přečíslování
následně projednaných materiálů.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Výsledek hlasování: Přijato

2. 278/19/ZM/2024 Plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
průběžné plnění a trvání úkolů ze zasedání zastupitelstva města.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

3. 279/19/ZM/2024 Zápis ze zasedání kontrolního výboru
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
zápis č. 9 ze zasedání kontrolního výboru konaného dne 11. 12. 2024.

II. Zastupitelstvo města bere na vědomí
plán kontrol na I. pololetí roku 2025.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.



Mgr. Přemysl Jeřábek (předseda kontrolního výboru) okomentoval předložený zápis č. 9 ze zasedání
kontrolního výboru konaného dne 11. 12. 2024, průběh zasedání výboru, a přijatá usnesení včetně
schváleného plánu kontrol u příspěvkových organizací města na 1. pololetí r. 2025.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

4. 280/19/ZM/2024 Zápis ze zasedání finančního výboru
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
zápis ze 14. zasedání finančního výboru konaného dne 09. 12. 2024.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

Příchod: Ing. Hynek Charvat - 17:04 hodin (přítomno 13 členů zastupitelstva města).

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

5. 281/19/ZM/2024 Soubor rozpočtových opatření č. 62 - 67
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
soubor rozpočtových opatření v předloženém znění:

Č.  náv.
RO

Č.
RO

ORJ § Pol. ORG ÚZ Text
Příjmy
(Kč)

Výdaje
(Kč)

64 64 64 2299 2212 31526 ÚMR - Pokuty radar 776 000

64 2299 2212 315261
ÚMR  -  Pokuty  radar  -
Velešovice

6 207 000

71 6409 5901
OVV  -  Nespecifikované
rezervy

6 983 000



71 6409 5901
OVV  -  Nespecifikované
rezervy

- 6 983 000

35 8115 FO - Převod do FDI - 6 983 000

65 65

61 6115 5021 98193
VV - Volby do zastupitelstev
krajů

4 000

71 6409 5901
OVV  -  Nespecifikované
rezervy

-4 000

66 66

61 4121
VV - Veřejnosprávní smlouvy
- přestupky

127 000

90 4121
MěP  -  Veřejnosprávní
smlouvy - odchyt psů

700

71 6409 5901
OVV  -  Nespecifikované
rezervy

127 700

67 67

81 6171 5169 14005
MěÚ  -  Kybernetická
bezpečnost

245 000

81 6171 6111 14005
MěÚ  -  Kybernetická
bezpečnost

-245 000

41 3111 5169 571 IR - Mateřská škola 134 000

41 3111 6121 571 IR - Mateřská škola -134 000

41 3113 5169 55321 IR - ZŠ Komenského 6 000

41 3113 6121 55321 IR - ZŠ Komenského -6 000

II. Zastupitelstvo města bere na vědomí
rozpočtová opatření č. 62 a 63.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

6. 282/19/ZM/2024 Návrh rozpočtu města Slavkov u Brna pro rok 2025
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města projednalo
návrh rozpočtu města Slavkov u Brna pro rok 2025 v předloženém znění.



II. Zastupitelstvo města schvaluje
rozpočet města Slavkov u Brna pro rok 2025 v podrobnosti závazných ukazatelů v
předloženém znění.

III. Zastupitelstvo města schvaluje
uhrazení schodku rozpočtu města a splátky dlouhodobých půjčených prostředků na
položce 8124, formou úhrady z Třídy 8 - Financování položkou 8115 - Změna stavu
krátkodobých  prostředků  na  bankovních  účtech  města  Slavkov  u  Brna  ve  výši
17.117.500 Kč v předloženém znění.

IV. Zastupitelstvo města schvaluje
usnesení  ke  zmocnění  rady  města  Slavkov  u  Brna  schvalovat  a  provádět  změny
rozpočtu pro rok 2025 formou rozpočtových opatření:

1. u závazného ukazatele - Třída 4 - Přijaté transfery a s tím související změny
výdajových  ukazatelů  podle  účelu  přijatého  transferu  nebo  specifikace
přiřazeným specifickým účelovým znakem,

2. schvalovat změny rozpočtu pro rok 2025 pokud se nemění velikost závazného
ukazatele,

3. u  závazného  ukazatele  rozpočtu  -  Třídy  2  -  Nedaňové  příjmy  -  přijaté
neinvestiční  dary  a  Třídy  3  -  Kapitálové  příjmy  -  přijaté  dary  na  pořízení
dlouhodobého majetku a s tím související změny výdajových ukazatelů,

4. schvalovat zapojení nevyčerpaných dotací, vratek dotací a příspěvků na základě
finančního vypořádání a s tím související změny rozpočtu,

5. schvalovat  zapojení  smluvních  závazků,  které  nebyly   uhrazeny v  předešlém
roce a s tím související změny rozpočtu.

V. Zastupitelstvo města schvaluje
zmocnění rady města Slavkov u Brna schvalovat a provádět změny rozpočtu města
pro rok 2024 do konce roku 2024 k zajištění plynulého hospodaření města Slavkov u
Brna.

VI. Zastupitelstvo města ukládá
radě města zapracovat do rozpočtu 2025 položku participativní rozpočet a předložit
návrh na zasedání zastupitelstva města v únoru 2025.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Mgr. Vladimír Soukop, Ing. Marie Jedličková, Bc. Michal Boudný.



V rámci diskuze připomněl Mgr. Vladimír Soukop závazek zařadit participativní rozpočet již v roce 2024.
Následně  navrhl  doplnit  usnesení  o  zapracování  a  předložení  návrhu  participativního  rozpočtu  do
příštího zasedání zastupitelstva.

Bylo hlasováno o upraveném návrhu usnesení.

Vzhledem ke schválení rozpočtu města na rok 2025 byl stažen z projednání navazující bod
"Pravidla rozpočtového provizoria města Slavkov u Brna pro rok 2025".

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

7. 283/19/ZM/2024 Návrh střednědobého výhledu rozpočtu města Slavkov u Brna na období
2026-2029
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
Střednědobý výhled rozpočtu města Slavkov u Brna na období 2026-2029.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

8. 284/19/ZM/2024 Návrh plánu tvorby a čerpání Fondu rezerv a rozvoje na rok 2025
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
plán tvorby a čerpání Fondu rezerv a rozvoje města Slavkov u Brna na rok 2025 v
předloženém znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0



Typ dokumentu: Usnesení Usnesení bylo: Přijato

9. 285/19/ZM/2024 Návrh plánu tvorby a čerpání Fondu dopravní infrastruktury na rok 2025
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
plán tvorby a čerpání Fondu dopravní infrastruktury města Slavkov u Brna na rok
2025 v předloženém znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

10. 286/19/ZM/2024 Návrh plánu tvorby a čerpání Fondu správy budov na rok 2025
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
plán tvorby a  čerpání  Fondu správy budov města Slavkov u Brna na rok 2025 v
předloženém znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

11. 287/19/ZM/2024 Návrh plánu tvorby a čerpání Fondu vedlejší hospodářské činnosti na rok
2025
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
plán tvorby a čerpání Fondu vedlejší hospodářské činnosti města Slavkov u Brna na
rok 2025 v předloženém znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.



Příchod:  Mgr.  Jana  Bangová  -  17:32  hodin  (do  konce  zasedání  přítomno 14  členů  zastupitelstva
města).

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

12.1. 288/19/ZM/2024 Návrh plánu VHČ a čerpání fondu VHČ na rok 2025
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
návrh plánu VHČ na rok 2025 v předloženém znění.

Zprávu uvedla Bc. Veronika Slámová a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Veronika Slámová
Zpracovatel: Vojtěch Lstibůrek
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

12.2. 289/19/ZM/2024 Návrh plánu VHČ a čerpání fondu VHČ na rok 2025
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
čerpání z Fondu vedlejší hospodářské činnosti v roce 2025 až do maximální možné
výše 500 tis. Kč na akce vyjmenované v důvodové zprávě.

Zprávu uvedla Bc. Veronika Slámová a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Veronika Slámová
Zpracovatel: Vojtěch Lstibůrek
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

13. 290/19/ZM/2024  Dotační  programy a  individuální  dotace města  Slavkov u  Brna pro rok
2025
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje



dotační program "Podpora veřejně prospěšných činností", dotační program "Podpora
činností organizací pracujících s mládeží" ,  dotační program "Podpora sportovních
činností" a Individuální dotace na rok 2025 včetně jejich příloh v předloženém znění.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Jana Kuklová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

14. 291/19/ZM/2024 Zrušení pořizovaní Změny č. 7 územního plánu Slavkova u Brna
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
ukončit pořizování Změny č. 7 územního plánu Slavkova u Brna a zrušit usnesení č.
155/10/ZM/2023, kterým bylo rozhodnuto o pořízení Změny č. 7.

II. Zastupitelstvo města ruší
následující usnesení, která stanovovala obsah Změny č.  7. Jedná se o usnesení č.
184/12/ZM/2024, 196/13/ZM/2024, 253/17/ZM/2024, 254/17/ZM/2024, 255/17/
ZM/2024.

III. Zastupitelstvo města určuje
v  souladu  s  ust.§  49  odst.  1  zákona  č.  283/2021  Sb.,  stavební  zákon,  ve  znění
pozdějších  předpisů,  členku  zastupitelstva,  Ing.  Marii  Jedličkovou,  která  při
vypracování  návrhu  zprávy  o  uplatňování  územního  plánu   města  spolupracuje  s
pořizovatelem.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o upraveném návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Ing. arch. Oksana Matyášová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

15. 292/19/ZM/2024 Dohody o vytvoření společného školského obvodu
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje



Dohodu o vytvoření společného školského obvodu s obcí Heršpice.
Dohodu o vytvoření společného školského obvodu s obcí Hodějice.
Dohodu o vytvoření společného školského obvodu s obcí Kobeřice u Brna.
Dohodu o vytvoření společného školského obvodu s obcí Němčany.
Dohodu o vytvoření společného školského obvodu s obcí Nížkovice.
Dohodu o vytvoření společného školského obvodu s obcí Vážany nad Litavou.
Dohodu o vytvoření společného školského obvodu s obcí Velešovice.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Romana Krchňavá
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

16. 293/19/ZM/2024 Nabytí veřejné infrastruktury - SKR projekt, s.r.o.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
uzavření  kupní  smlouvy  na  převod  veřejné  infrastruktury  v  ulici  Slovanská  se
společností  SKR  projekt,  s.r.o.,  se  sídlem  Nováčkova  233/18,  614  00  Brno,  IČ:
29241871, dle předloženého návrhu smlouvy. 

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. Petr Lokaj
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

17. 294/19/ZM/2024 Bezúplatné nabytí vlast. práva k pozemku - ul. Topolová - ÚZSVM
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
bezúplatné nabytí pozemku parc. č. 2912/3 ostatní plocha, jiná plocha o výměře 13

m2 v k.ú. Slavkov u Brna z vlastnictví  České republiky - Úřadu pro zastupování státu
ve věcech majetkových do vlastnictví města Slavkov u Brna a dává tak souhlas s
uzavřením smlouvy o  bezúplatném převodu vlastnického práva k nemovité věci s
omezujícími podmínkami a o zřízení věcného práva č. UZSVM/201935/2024-BVYM v



předloženém znění.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Monika Vrtíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

18. 295/19/ZM/2024 Obecně závazná vyhláška města Slavkov u Brna, kterou se mění obecně
závazná vyhláška města Slavkov u Brna č. 6/2023, o místním poplatku za obecní systém
odpadového hospodářství
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
předloženou  Obecně  závaznou  vyhlášku  města  Slavkov  u  Brna,  kterou  se  mění
Obecně  závazná vyhláška města Slavkov u Brna č.  6/2023 ze dne 20.11.2023,  o
místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Mgr. Přemysl Jeřábek, Mgr. Vladimír Soukop, Ing. Marie Jedličková, Mgr. Petr
Jeřábek,  Ing.  Hynek  Charvat,  Mgr.  Bc.  Radomír  Zemánek,  Bc.  Veronika  Slámová,  Mgr.  Vladislava
Kulhánková, Bc. Michal Boudný.

Ing. Marie Jedličková rozdala zastupitelům písemný materiál k vývoji nákladů, který podrobně a ve
všech  souvislostech  okomentovala  včetně  nástinu  možného  budoucího  řešení  této  problematiky.
Navrhla zpracovat analýzu umožňující formulovat možnosti města v těchto otázkách.

Mgr. Přemysl Jeřábek konstatoval, že cena se od ledna "de facto" dvakrát zvýšila a vyjádřil obavu, zda
zdražování bude mít motivačně výchovný prvek, a aby odpad nekončil mimo určené nádoby.

Mgr. Vladimír Soukop vyslovil nesouhlas se zvýšením cen a poukázal, že se na zastupitelstvu od r.
2021 diskutuje problematika čipování a vážení popelnic občanů s tím, že od r. 2022 se již měl zavádět
zkušební provoz a na prahu r. 2025 je opět nastolena otázka potřeby analýzy budoucího vážení a
čipování. Zdůraznil,  že systém, který fungoval do r. 2022, kdy se sváželo podle objemu, prakticky
nahrazoval  čipování  a  vážení.  Dále  vyslovil  nesouhlas  se  systémem  poskytování  slev.  Zmínil
nelogičnost současného svozu, a poukázal na praxi okolních měst a obcí a dotázal se na přesný termín
zavedení čipování, a co brání městu k tomuto také přistoupit. Požádal o sdělení, které podklady ještě
město potřebuje, aby se začalo bavit o reálných číslech.



Mgr. Petr Jeřábek v reakci mj. uvedl, že například město Bučovice začne čipovat od jara r. 2025, a také
městu nic nebrání tohle řešení také zavést.

Ing. Hynek Charvat připomenul, že ve Slavkově jsou různé typy bydlení, a proto ten systém nemůže
být tak jednoduchý jako je v některých okolních obcích.

Mgr.  Přemysl  Jeřábek upozornil  v  této souvislosti  také na problematiku nepřihlášených obyvatel  k
trvalému pobytu.

Odchod: Bc. Michal Boudný - 18:16 hodin.
Příchod: Bc. Michal Boudný - 18:18 hodin.

Mgr. Vladislava Kulhánková sdělila, že v materiálu není uvedena sleva pro důchodce, což považuje za
chybu.

Bc. Michal Boudný upřesnil, že v obcích ORP čipuje přibližně polovina, a ve věci slev to má každá obec
nastavené jinak.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Proti: pan Adam Janek, Mgr. Vladimír Soukop, Mgr. Přemysl Jeřábek.
Zdrželi se: Mgr. Vladislava Kulhánková, pan Jan Ehrenberger.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Mgr. Magdaléna Salačová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 9 Proti: 3 Zdrželo se: 2 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

19. 296/19/ZM/2024 Zvýšení odměn členům zastupitelstva města
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
s účinností od 01. 01. 2025  odměny neuvolněných členů zastupitelstva v následující
výši:

• Člen rady města 11.012 Kč

• Předseda výboru zastupitelstva 5.484 Kč

• Předseda komise rady 5.484 Kč

• Člen komise rady 0 Kč

• Člen výboru zastupitelstva 0 Kč

• Člen zastupitelstva města 2.742 Kč



Souběh funkcí neuvolněných členů zastupitelstva:

• Člen rady města a současně předseda výboru nebo komise 13.754 Kč

• Člen zastupitelstva města a současně předseda výboru nebo komise 5.484 Kč

V případě nástupu náhradníka na uvolněný mandát člena zastupitelstva obce bude
odměna poskytována ode dne složení slibu.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Zdrželi se: Mgr. Vladislava Kulhánková, Mgr. Vladimír Soukop, Mgr. Přemysl Jeřábek.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Marie Schwecová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 3 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

20. Interpelace členů ZM

Nebyly vznesené nové interpelace.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

21. Odpovědi na interpelace

Vzhledem k tomu, že nebyly předneseny interpelace nebyl tento bod projednán.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

22. Diskuse

Bc. Michal Boudný odpověděl na dotazy, připomínky a podněty z minulého zasedání, tj. ve věci žádosti
o dotaci na stadion, "Klobouku" a vydaném stavebním povolení na cyklostezku "Křenovice".

Ing. Hynek Charvat vznesl dotaz k vyhodnocení současné úpravy provozu na Palackého náměstí a v
rámci  odlehčení  současné dopravní  situace  na  okolních  komunikacích  navrhl  zvážit  změnu směru
jednosměrného provozu na ul. Zborovská.



pan Adam Janek vystoupil s návrhem změny označení ul. Tyršova na hlavní, a následným označením
ul. Bučovická jako vedlejší.

Mgr. Přemysl Jeřábek požádal o sdělení ve věci podání žádosti dotaci na stadion

Ing. Petr Lokaj v odpovědi sdělil, že probíhá finální kompletace podkladů s tím, že termín pro podání
žádosti je do 14. 02. 2025.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

23. Závěr

Pan starosta poděkoval zejména paní místostarostce a paní vedoucí finančního odboru za přípravu
rozpočtu města pro rok 2025. Popřál všem hezké vánoční svátky, a ukončil 19. zasedání zastupitelstva
města v 18:37 hodin.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

Bc. Michal Boudný
starosta

Ing. Marie Jedličková
místostarostka

Zapisovatelé:

Munir Massow
sekretariát tajemníka MěÚ



Vendula Andrlová
členka ZM

Mgr. Přemysl
Jeřábek
člen ZM

Ověřovatelé:


